
Entrevista a Albert Vallès, nét del 

guerriller maqui Joan Vallès. 

“El passat m’ha ajudat a 

decidir el meu futur” 

L’Albert és un jove estudiant d’història a la universi-

tat de Tolosa. Actualment porta un any estudiant i 

que ja li  han donat un premi gràcies els seus desco-

briments de l’època franquista. 

-Bon dia Albert, primer de tot felicitar-te per 

aquest premi, que segons una majoria de 

grup de persones ha estat  un premi bastant 

merescut, com ets sens? 

Bon dia, primer de tot gràcies. Estic molt emocionat 

amb aquest premi que m’han donat ,ja que he estat 

treballant durant molt de temps i crec que la recom-

pensa ha estat segons la meva humil opinió bastant 

merescuda. 

-Has seguit investigant sobre el tema? 

 Ara mateix segueixo investigant però d’una manera 

més relaxada ja que després del premi estic bastant 

enfeinat amb tantes entrevistes. 

-Ha trobat més informacions desconegudes?  

De moment em va sorprendre una notícia però 

l’haig acabar de polir per fer-la saltar a la llum. 

-En una de les anteriors entrevistes  vas ano-

menar a una dona que va ser la teva profes-

sora, que es deia Rius si no m’equivoco . I el 

que em  va sorprendre més  vas ser que vas 

dir que en part gràcies a ella vas triar una 

mica el teu futur, com és això?  

Doncs us ho explico, jo era estudiant de segon de 

batxillerat, quan vaig tenir de professora, la senyora 

Rius. Va ser una de les professores més exigents i 

meticuloses durant el meu període d’estudiant. Jo 

vaig decidir triar el meu camí en part per ella ja que 

per explicar la història és necessita passió per aques-

ta tasca, però ella no en tenia la suficient per a mi i 

per això vaig decidir, però tot s’ha de dir també ho 

vaig escollir perquè era un tema que desprès del 

meu treball em va atraure i en part aquesta va ser 

una de les meves principals decisions. 

-Podríem dir que el passat del teu avi t’ha 

ajudat a decidir el camí cap al teu futur? 

El passat m’ha ajudat a decidir el meu futur. 

-Actualment treballés amb Antoni Dalmes 

sobre un nou projecte, sobre aquest tema? 

Sí, com us he dit abans vaig trobar una nova notícia i 

ara l’Antoni i jo l’estem polint per escriure una no-

vel·la basada en fets reals. 

-Quines expectatives de futur tens?  

Seguir investigant sobre els maquis, el meu punt 

principal d’interès.  

-La teva parella l’Anna com ho porta que ara 

ja siguis un home bastant conegut per tota 

Catalunya i en part podríem dir per quasi tot 

Espanya, i el nord de França? 

La meva parella m’ha estat donant suport des de 

batxillerat. Llavors actualment ella m’acompanya a 

tot arreu i és com la meva mànager i domina tot el 

tema de les llengües. 

-Per acabar l’entrevista voldríem demanar la 

teva opinió sobre les últimes eleccions d’a-

quest any, que han guanyat les dretes, que en 

penses? 

La meva humil opinió és que és un gran pas cap a la 

independència de Catalunya.  

 

 

ELS PEUS A TERRA DIARI CATALÀ 

Albert Vallès durant l’entrevista a casa seva. 


